
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1069
Vil ministeren redegøre for, hvilke tiltag man agter at iværksætte for at nedbringe årelan-
ge sagsbehandlingstider på klaptilladelser i Miljøstyrelsen? Og vil ministeren redegøre
for, hvordan man vil sikre klare kriterier for at søge om klaptilladelser, så havnene ikke
skal sende nye oplysninger ind undervejs i sagsbehandlingsprocessen, og så sagsbe-
handlingstiden i Miljøstyrelsen kan nedbringes? Danske erhvervshavne, der ansøger om
klaptilladelser i Miljøstyrelsen oplever meget lange sagsbehandlingstider, der forlænges
af en uklar ansøgningsproces, hvor der løbende anmodes om nye oplysninger.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V) og Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Erling.Bonnesen@ft.dk, Jacob.Jen-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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